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	Technical Book of Conditions for supplying Metal Baskets for Naphtha Distribution of Reactor400R1 in the Naphtha Hydrogenation Unit 400

	دفتر الشروط الفني لتوريد سلل معدنية لتوزيع النفتا خاصة بالمفاعل 400R1 في وحدة هدرجة النفتا 400

	Objective: - Supplying metal baskets for distribution of naphtha of the reactor 400R1 in hydrogenation Naphtha Unit 400 in Homs refinery
Technical Specifications of baskets  :
 A- Number of baskets required / 23 / twenty three baskets of model / A / shown in the attached charts.
 B- All components of the basket must be of metal
ASTM  A240  Type 316L  OR 321  OR 347
C- basket size is shown in the attached charts

- Wire size is as per the standard Johnson NO. 60
d-Size of Slot opening /0.03 inch/

E- Slot tolerance /±  0.005 inch / 
Technical conditions inside the reactor:
Operating pressure: 45.7 kg/cm2 .
Operational Temperature: 325 C  .

	الهدف: - توريد سلل معدنية لتوزيع النفتا خاصة بالمفاعل 400R1 العائد لوحدة هدرجة النفتا/ الوحدة 400/ في مصفاة حمص 
المواصفات الفنية للسلل  :
أ- عدد السلل المطلوبة / 23 / ثلاث و عشرون سلة 

من النموذج / A / الموضح في المخططات المرفقة

ب - كافة مكونات السلة يجب أن تكون من معدن 

ASTM  A240  Type 316L  OR 321  OR 347 

ج-  أبعاد السلة موضحة في المخططات المرفقة 
 - أبعاد الأسلاك Wire Size حسب المواصفة  

Johnson NO. 60 
د-  أبعاد فتحة الدخولSlot opening   /0.03 إنش / 
و- تسامح أبعاد فتحة الدخول / ± 0.005 إنش/   

الشروط الفنية ضمن المفاعل : 
الضغط التشغيلي : 45.7 كغ / سم2  
الحرارة التشغيلية :  325  م º   

	General requirements:
1-The Bidder or Manufacturer must be holder of ISO 9001 Quality Certificate of 2015. Furthermore, this certificate must be valid and applicable to the manufactured materials and a copy thereof must be attached with the offer. 
2-  Test certificate must be provided with the supplied material   
3- The  supplied materials should be manufactured by specialized companies. 
4-  Supply period must not exceed six months. 
5-The bidder should visit the Homs Refinery Company to see  the basket model available in the company and to be aware of  any additional documents related to the required materials.
6- The warranty period is one full year from the date of receipt. 
Attached Charts:
1-DETAIL KOSIKU – DET OF BASKET
2-DISTIBUTOR BASKET DETAILS
STANDARD DRAWING   3- 119- 1                          

	 متطلبات عامة : 

1-  العارض أو المصنع يجب أن يحوز على شهادة الجودة إيزو 9001 لعام 2015 وهذه الشهادة سارية المفعول وصالحة للتطبيق على المواد المصنعة ونسخة من هذه الشهادة يجب أن ترفق مع العرض 
 2- تقديم شهادة اختبار مع المواد الموردة 

3 - أن تكون المواد الموردة مصنعة من قبل شركات متخصصة في هذا المجال. 
4- تحديد مدة التوريد على أن لا تزيد عن ستة أشهر

5- على العارض زيارة شركة مصفاة حمص للإطلاع على نموذج السلل الموجود في الشركة والإطلاع على أية وثائق 

إضافية تتعلق بالمواد المطلوبة 

6- مدة الضمان عام كامل من تاريخ الاستلام .

المخططات المرفقة : 

1-  DETAIL KOSIKU – DET OF BASKET
2- DISTIBUTOR BASKET DETAILS   

   STANDARD DRAWING   3- 119- 1  
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